
Protokół nr LI  

z Sesji Rady Miejskiej  

 w dniu 15 listopada 2021 roku 

Obrady rozpoczęto 15 listopada 2021 o godz. 08: 00, a zakończono o godz. 09: 31 tego 

samego dnia. 

   Przewodniczący Rady Grzegorz Michalski powitał Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica, 

pracowników Urzędu Gminy, przywitał przybyłych Gości, pracownika Biura Rady, radnych, 

sołtysów, przewodniczących komitetów osiedlowych oraz mieszkańców gminy oraz 

wszystkich oglądających sesję online. 

Przewodniczący odczytał wniosek Burmistrza w sprawie zwołania Sesji Nadzwyczajnej. 

1. Otwarcie. Stwierdzenie kworum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej otworzył obrady LI Sesji Rady Miejskiej w Mogielnicy. 

 

2. Powołanie Sekretarza obrad. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zaproponował kandydaturę radnej Ireny Bogdan na 

Sekretarza obrad. 

 

Głosowano w sprawie: powołania Sekretarza obrad. Zgłoszono kandydaturę radnej Ireny 

Bogdan za jej zgodą. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (12) 

Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław Kępka, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Bogdan Sawicki , Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) 

Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2021-2027. 

 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały WPF na lata 2021 – 2027 wraz z uzasadnieniem. 

   Burmistrz wyjaśnił, iż ze względów epidemiologicznych i zdrowotnych Radnych nie mogła 

odbyć się Komisja Budżetowa, stąd kilka słów wyjaśnień. W krótkiej wypowiedzi 

przypomniał zadania zawarte w/w uchwale.  Zadania zawarte w WPF oznaczają, że zostaną 

zrealizowane w ciągu dwóch lat. Sprawa zmiany studium uwarunkowania przestrzennego, 

chodzi o to, żeby umożliwić rozwój tego zakładu i przekształcić działkę z leśnej na taką, która 

będzie pozwalała na rozbudowę. Budowa drogi gminnej, – co roku musi być wybrany 

odcinek drogi, którą będziemy modernizować – z propozycji, jakie wpłynęły została wybrana 

droga Tomczyce – Ślepowola. Planowane jest położyć asfalt w/w o szerokości 4,5m plus po 

pół metra pobocze. Kolejne zadanie to przebudowa pomostu przy zalewie. Są tam dwa 



pontony a planowane jest zrobić jeden wykorzystując dotacje z Lokalnej Grupy Działania.  

Zadanie pn.t przebudowa dachu na Świetlicy w Dziarnowie - ostatnim przetargu udało 

wybrać wykonawcę, aby doszło do realizacji tego zadania, należało wprowadzić to zadanie do 

WPF. W ostatnim zadaniu – przebudowa Stacji Uzdatniania Wody w miejscowości 

Wodziczna – została przygotowana dokumentacja, złożyliśmy zadanie do „Polskiego Ładu” – 

zostaliśmy wpisani na listę beneficjentów i dostaliśmy dotację w kwocie 2 milionów, 

uzupełniamy o kwotę 500 tysięcy. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany Uchwały w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy i Miasta Mogielnica na lata 2021-2027. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (12) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 
 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

Głos w dyskusji zabrał Burmistrz. 

Wyjaśnił, iż, wprowadzane są środki do budżetu w kwocie 9 tysięcy, ponieważ w tym roku na 

kompleksie sportowym w Mogielnicy zostało wygenerowane więcej środków niż planowano. 

Tę nadwyżkę dyrektor przeznacza na przeglądy techniczne.  

Drugie zadanie dotyczy ZSO - szkoła ma zaplanowany wyjazd za granice i stąd przesunięcie 

środków. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021 r. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (12) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego wynagrodzenia dla 

Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica. 

 

Przewodniczący odczytał wniosek przygotowany przez Burmistrza oraz projekt uchwały. 

 

Do dyskusji zgłosił się Radny Bogdan Sawicki – wyraził swoje zdanie na temat podwyżki.  

W ostatnim czasie słyszymy tylko o cięciach czy to w szkolnictwie, sprawy Biedronki, Szkoły 

w Kozietułach. Zdaniem radnego, podwyżka Burmistrza jest nie na miejscu. 

 

   Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnego Bogdana Sawickiego – otóż Burmistrz nie 

obniża funduszu nagród dla nauczycieli. Fundusz się nie zmienił, tylko zmieniła się proporcja 

podziału tych środków. Sprawa Biedronki – toczy się spór sądowy i nie zapłacono żadnej 



kary, nie jest nic jeszcze ostatecznie rozstrzygnięte. Szkoła w Kozietułach, – jeżeli Burmistrz 

proponuje oszczędzanie środków w budżecie to robi coś złego. Dzięki budowie gazociągu 

gmina zyska ponad milion w postaci odzyskania podatku od nieruchomości a mieszkańcy, 

przez które biegnie linia gazociągu dostaną odszkodowanie. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie ustalenia wysokości miesięcznego 

wynagrodzenia dla Burmistrza Gminy i Miasta Mogielnica. 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (10) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr Nejman, 

Włodzimierz Wasiak 

PRZECIW (1) ·Bogdan Sawicki  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) ·Stanisław Kępka 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

Burmistrz podziękował za pozytywne przegłosowanie jego wniosku.  

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie Program współpracy Gminy i Miasta Mogielnica z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2022. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie Program współpracy Gminy i Miasta 

Mogielnica z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2022. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (12) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Grójeckiego odpłatnego 

wykonywania zadania publicznego w postaci zarządcy ulic powiatowych na terenie 

miasta Mogielnica w roku 2022.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia od Powiatu Grójeckiego 

odpłatnego wykonywania zadania publicznego w postaci zarządcy ulic powiatowych na 

terenie miasta Mogielnica w roku 2022. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (12) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz 



Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia w sprawie 

zasad współpracy Stron w zakresie opracowania dokumentu programowego jednostek 

samorządu terytorialnego wchodzących w skład Innego Instrumentu Terytorialnego „ 

Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego” w perspektywie 2021 – 2027. 

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

porozumienia w sprawie zasad współpracy Stron w zakresie opracowania dokumentu 

programowego jednostek samorządu terytorialnego wchodzących w skład Innego Instrumentu 

Terytorialnego „ Żyrardowskiego Obszaru Funkcjonalnego” w perspektywie 2021 – 2027. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ZA (12) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

9. Omówienie propozycji stawek podatkowych na rok 2022. 

   Przewodniczący poprosił o wyjaśnienie tematu stawek podatkowych na rok 2022 pana 

Tomasza Kowalskiego. 

„Stawka podatku leśnego na rok 2022 wynosi 46,69 zł jest to w oparciu o komunikat prezesa 

Głównego Urzędu Statystycznego wyliczone na podstawie drewna uzyskane przez 

nadleśnictwa uzyskane przez pierwsze trzy kwartały 2021 roku, która wynosiła 212,26 zł za 1 

m3. W oparciu o tą cena naliczona jest kwota podatku leśnego. Dla porównania dodam, że 

stawka na rok 2021 wynosiła 43,38 zł, czyli wzrost jest o 4 zł na hektarze fizycznym. 

Stawka podatku rolnego na rok 2022 wynosi 153,70 zł a w roku 2021 wynosiła 146,37 zł. 

Podatek rolny wyliczony jest na podstawie prezesa GUS na podstawie ceny skupu żyta za 

okres 11 kwartałów poprzedzający kwartał poprzedzający rok 2022 i wynosi ona 61,48 zł za 

kwintal.” 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na rok 2022. 

   Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

Poprosił pana Tomasza Kowalskiego o zabranie głosu w sprawie wyjaśnienia stawek od 

nieruchomości. 

„Propozycja stawek od nieruchomości jest oparta o komunikat Prezesa Ministra Finansów, 

który to w oparciu o komunikat prezesa GUS w sprawie wskaźnika wzrostu cen i usług 

konsumpcyjnych zaproponował górna granicę stawek i te stawki ujęte są w uchwale. 

Wskaźnik wzrostu cen do roku ubiegłego wynosi 3,06%.” 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 

rok 2022. 



Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (11) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław 

Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) ·Sławomir Baran 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportu na rok 2022. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

   Pan Tomasz Kowalski w kilku zdaniach omówił zamieszczone załączniki dołączone do 

uchwały. Analogicznie wzrost stawek jest wyliczony na podstawie wskaźnika 3,06% i jest to 

zgodnie z obwieszczeniem Ministra Finansów z sierpnia tego roku, gdzie są podane stawki 

dla poszczególnych grup pojazdów.  

Przewodniczący zapytał o ulgi z tytułu zwolnienia od podatku. Pan Tomasz wyjaśnił, dla 

jakich grup te ulgi z tytułu zwolnienia obowiązują i są podjęte uchwałą od 2019 roku 

 i obowiązują o 1 stycznia 2020 roku do chwili obecnej. 

  

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie stawek podatku od środków transportu 

na rok 2022. 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (11) ·Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, Stanisław 

Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz Michalski, Piotr 

Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) ·Sławomir Baran 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego w 

drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso na 2022 rok. 

 

Przewodniczący Grzegorz Michalski odczytał projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: podjęcia uchwały w sprawie poboru podatku od nieruchomości, 

rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia za inkaso na 

2022 rok. 

Wyniki głosowania 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: ·ZA (12) ·Sławomir Baran, Irena Bogdan, Halina Budzik, Adam Jagieliński, 

Stanisław Kępka, Agnieszka Malinowska, Wiesław Małek, Jan Marciniak, Grzegorz 

Michalski, Piotr Nejman, Bogdan Sawicki, Włodzimierz Wasiak 

NIEOBECNI (3) ·Edward Kieszek, Jerzy Marczak, Piotr Radecki  

 

13. Sprawy bieżące, interpelacje radnych. 

 



   Przewodniczący Grzegorz Michalski poinformował radnych, że w ostatnim czasie odbyły 

się wybory Zarządów OSP i został wybrany nowy Komendant Gminny druh Damian 

Kołodziejczyk ze Świdna natomiast prezesem został druh Tomasz Rutkowski. 

   Radny Bogdan Sawicki zadał pytanie dotyczące wysypiska śmieci w miejscowości 

Wężowiec, – co tam się dzieje, gdyż dochodzą do niego niepokojące informacje i prosił 

 o więcej szczegółów dla mieszkańców. 

Odpowiedzi udzielił Przewodniczący Grzegorz Michalski – chodzi o to, że firma zajmująca 

się procesem rekultywacji wysypiska stara się to robić w czasie, kiedy najmniej będzie to 

uciążliwe dla użytkowników drogi wojewódzkiej. Jest ciągły monitoring tego wysypiska, jest 

rozporządzenie, w którym zapisane jest, jakie kody odpadów mogą być składowane na danym 

wysypisku. Nadzór nad tym wysypiskiem sprawuje również dyrektor ZGKiM w Mogielnicy – 

Grzegorz Zieliński, bo były sygnały już wcześniej, że dochodzą z tego miejsca zapachy 

nieprzyjemne. Transporty realizowane są w rożnych porach dnia z tego względu, iż 

kierowców obowiązują przerwy podczas jazdy, wynika to z przepisów. 

Prośba do mieszkańców, aby jak najmniej korzystać z modernizowanej ulicy Dziarnowskiej, 

uważać na ul. Ks. Zagańczyka. 

 

14. Sprawy mieszkańców. 
 

Nie zgłoszono. 

 

15. Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Grzegorz Michalski zamknął obrady LI Sesji Nadzwyczajnej Rady Miejskiej 

w Mogielnicy. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:   Sekretarz Obrad:   Przewodniczący obrad: 

Wioleta Górnik   Irena Bogdan    Grzegorz Michalski 


